
آموزش و پ�رورش ديروز به طور رس�مي اعلام 
كرد كه ب�ا آزمون هاي اس�تاندارد مؤسس�ات 
خصوصي در م�دارس و فعاليت اي�ن بخش به 
ش�رطي كه از مركز س�نجش اي�ن وزارتخانه 
مجوز دريافت كرده باشد، مشكلي ندارد و اين 
مؤسس�ات را مص�داق مافيا نمي دان�د. اين در 
حالي است كه نزديك به شش ماه است كه وزير 
آموزش و پ�رورش به حضور مافيا در سيس�تم 
آموزش�ي كش�ور و ضربه آن به برنامه درسي 
ملي در براب�ر افكار عمومي اعت�راض مي كند. 

از زماني كه سيدمحمد بطحايي، وزير آموزش و پرورش 
از مؤسسات آموزشي خصوصي و كنكوري با عنوان 
مافيا ياد كرد، گفت:»بر پيكره تعليم و تربيت ضربه 
مي زنند« و با وج��ودي كه ام��كان قانوني پيگيري 
قضايي و اعلام جرم عليه آنها را داشت، مي توانست با 
لغو مجوز آنها و معرفي اين مؤسسات به مراجع قضايي 

و انتظامي پلمب مراكز آنها را درخواست كند كه از 
مقابله با آنها اظهار عجز كرد، گمانه زني هاي مختلفي 
درباره اظهارات وزير در ميان كارشناسان و رسانه ها 
منتشر شد.  از جمله اينكه آموزش و پرورش راهنماي 
مافيا را روشن كرده و به سمت هدف ديگري مي راند 
كه نمي خواهد دستكم تا تحقق كاملش از آن رونمايي 
كند.  گروه ديگري گفتند، لابد مؤسسات خصوصي 
و كنكوري در پرداخت پورسانت فعاليت هاي خود به 
آموزش و پرورش كوتاه��ي كرده اند كه وزير به جاي 
برخورد قانوني با آنها پته شان را روي آب مي ريزد و 
گرنه مدارس خود در اجبار والدين به خريد كتاب هاي 
كمك آموزشي يا استفاده از آزمون هاي هماهنگ يا 
خدمات آموزشي مؤسس��ات كنكوري اصرار دارند 
و با اين كار هم آمار پذيرفته شدگان در آزمون هاي 
سراس��ري خود را بالا مي برند و ه��م كمك مالي از 
اين مؤسسات براي هزينه كرد جاري خود تا رسيدن 

سرانه مي گيرند. 

 زيست مس�المت آميز تبعيض آموزشي و 
مافيا در بستر مدارس!

اما اظه��ارات روزگذش��ته عبدالرس��ول عمادي، 
سرپرس��ت معاون��ت آم��وزش متوس��طه وزارت 
آموزش و پرورش در گفت و گو با تسنيم برخي از اين 

گمانه ها را به يقين تبديل كرد. 
وي گفت: با مشاركت بخش خصوصي كه در روندي 
سالم با مدارس همكاري دارند و از مركز سنجش 
مجوز دريافت كرده اند، مش��كلي نداريم و آزمون  
استاندارد مؤسسات خصوصي در مدارس را مافيا 

نمي دانيم. 
عمادي با اش��اره به اينكه نمي توان تعامل مدرسه 
و بخش خصوصي را ممنوع ك��رد و اين موضوع با 
اقتضائات برنامه درسي ملي سازگاري ندارد، اظهار 
كرد: صدور مج��وز براي مؤسس��ات خصوصي به 

مافياي كنكور ارتباطي ندارد. 
وي افزود: برگزاري آزمون ه��ا در مدارس با هدف 

تشخيص ميزان پيشرفت تحصيلي دانش آموزان 
اس��ت و اين كار با تش��خيص و هماهنگي شوراي 

مدرسه انجام مي شود. 
سرپرس��ت معاون��ت آم��وزش متوس��طه وزارت 
آموزش و پ��رورش گف��ت: در ص��ورت صلاحديد 
شوراي مدرس��ه، آزمون هاي پيشرفت تحصيلي 
برگزار مي ش��ود و آزمون را معلم برگزار مي كند و 
ارزشيابي توسط او صورت مي گيرد.  در گفته هاي 
اين مقام مسئول هيچ اشاره اي به جزئيات مجوزي 
كه مؤسس��ات باي��د از آموزش و پ��رورش بگيرند 
نشده است، ضمن اينكه عمادي تعريفي از آزمون 
استاندارد هم نداده است و از آنجا كه اساس فعاليت 
اين مؤسس��ات در فرآيند كنكور تبعيض آفرين و 
ضربه زننده است، هيچ يك از مؤسساتي كه تاكنون 
بطحايي به زبان اشاره آنها را مافيا مي خواند، مافيا 

نيستند. 
  آموزش و پرورش با مافيا به زبان مشترك 

رسيد!
عم��ادي با تأكي��د براينك��ه برگ��زاري آزمون در 
مدارس از اختيارات شوراي مدرسه و از جلوه هاي 
مدرسه محوري اس��ت، افزود: برخي مؤسسات از 
سوي مدارس غيردولتي تأييد صلاحيت مي شوند 
و شوراي مدرسه اجازه برگزاري آزمون توسط آنها 
را دارد و براي آنكه مسئله به حال خود رها نشود، 
بايد از بالاترين مرجع يعني مركز سنجش وزارت 

آموزش و پرورش مجوز بگيرند. 
وي خاطرنشان كرد: برگزاري آزمون در دوره ابتدايي 
ممنوع اس��ت و برگزاري آزمون در مدارس توسط 
مؤسس��ات معتبر كه به تأييد مدارس غيردولتي 
رسيده اند، نبايد با مافيا اش��تباه گرفته شود. ما با 
مش��اركت بخش خصوصي كه در روندي سالم با 
مدارس همكاري مي كنند و صلاحيت آنها از سوي 

مركز سنجش تأييد شده است، مشكلي نداريم. 
اگرچه اظهارات آقاي سرپرس��ت با تمام اظهارات 
جناب وزير در مواجهه با مسئله مافياي آموزشي 
متفاوت و متعارض است، با اين وجود به اين گمانه 
نزديك تر اس��ت كه آموزش و پرورش سهم ريالي 
بيشتري از گردش مالي حاصل از فعاليت مؤسسات 
كنكوري در مدارس مي خواهد. بنابراين بايد خدا را 
شكر كنيم كه قضيه به همين حد محدود مي شود 
و دم خصوصي سازي يا واگذاري مدارس و امضاي 
يك 2030 ديگر از پروپاگانداي رسانه اي مافياي 

آموزشي بيرون نزد. 

جانش�ين س�ازمان بس�يج مس�تضعفين گف�ت: بس�يج 
دانش آموزي براي حمايت و ارتقاي فضاي تربيتي و آموزش�ي 
در مدارس فعالي�ت مي كند و ه�دف آن تربيت انس�ان هايي 
اس�ت ك�ه سرنوش�ت آين�ده كش�ور را در دس�ت بگيرن�د. 
سردار محمدحس��ين س��پهر، در پنجمين كنگره ملي همفكري 
بسيج دانش آموزي كه در ساختمان قديم مجلس برگزار شد، گفت: 
۱۴ميليون دانش آموز و ۱۴ميليون خانواده داريم كه دانش آموزان 

بيشترين سهم را در تعالي، پيشرفت و تداوم انقلاب اسلامي دارند 
و توقعي كه از دانش آموزان در محيط مدرس��ه وج��ود دارد، توقع 

راهبردي و سرنوشت ساز است. 
وي افزود: نياز داريم از مدارس نيروهاي جهادي، انقلابي، متدين، 

بن بست شكن با روحيه اميد، نشاط و ارزشي بيرون  آيد. 
سردار سپهر افزود: بسيج دانش آموزي در جهت حمايت، پشتيباني 
و ارتقاي فضاي تربيتي و آموزشي در مدارس فعاليت مي كند. هدف 

آموزش و پرورش، تعالي، تربيت، پرورش و توليد انسان هايي است 
كه مي خواهند سرنوشت آينده كشور را در دست بگيرند و انقلاب 

را تداوم بخشند. 
وي اظهار ك��رد: موضوع ما امروز س��اخت تمدن انقلابي اس��ت و 
ما بايد باور كنيم كه مي ش��ود تمدن انقلاب اس��لامي را ساخت و 
اينكه دانش آموزان بس��يجي چه وظايفي دارند و چه كنيم كه اين 

شاخص ها عملياتي شود. 
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٨٠٠ نفر از وزارت نفت اسفند سال گذشته خود را با پاداش ٢۴٠ميليون توماني بازنشسته كردند و برخي مجدداً به كار گرفته شدند!

شوق خدمت بازنشستگان با رشوه 500  ميليوني!

جانشين سازمان بسيج مستضعفين مطرح كرد

فعاليت بسيج دانش آموزي براي ارتقاي فضاي تربيتي و آموزشي مدارس

مافياي خوب آموزشي هم داريم!
صدايي از داخل وزارت آموزش وپرورش خلاف صداي ضدمافيايي وزير بلند شد

آنط�ور ك�ه احس�ان قاض�ي زاده هاش�مي 
مي گوي�د، م�ا مس�ئولاني داريم ك�ه حاضر 
هس�تند 5٠٠ميليون تومان پول هم بدهند تا 
بازنشسته نشوند! اين ش�وق خدمت برخي از 
مديران عالي رتبه بازنشس�ته موجب شده تا 
پاداش هاي بازنشس�تگي 9٠٠ميليون توماني 
هم براي بعضي هايشان جذابيت نداشته باشد 
و به ش�وق ادامه خدمت به مردم حاضر باشند 
5٠٠ ميليون تومان هم پول بدهند تا س�وابق 
بيمه اي ش�ان پاك شود و بازنشس�ته نشوند!

مهم��ان روزگذش��ته برنام��ه حالا خورش��يد با 
حرف هايي از جنس قانون تازه و پر س��ر و صداي 
مجلس در مقابل دوربين هاي تلويزيون قرار گرفت؛ 
 قانوني كه باعث برگزاري انتخابات زودهنگام در 
شوراي شهر براي انتخاب شهرداري غيربازنشسته 
شد و افشاني ش��هردار تهران را از صندلي اش در 
بهشت راند! اما مشمولين اين قانون، انگار فراتر از 
اين حرف ها هستند و از قضا قانون منع به كارگيري 
بازنشستگان شامل تعداد قابل توجهي از مديران 
دستگاه هاي مختلف كشور مي ش��ود،  مديراني 
كه از شوق خدمت حاضر هست به جاي دريافت 
پاداش هاي ميليوني بازنشستگي كه گويا سقفش 
بايد 2۴0ميليون باشد و براي برخي نورچشمي ها 
تا 900ميليون هم هس��ت، چش��م بپوشند و تا 
500ميلي��ون تومان هم دس��تي بدهن��د بلكه 
سوابقشان پاك ش��ود و بتوانند چندسالي بيشتر 
خدمت كنند.  طبق آمارها، تنها در س��مت هاي 
مديريتي كشورمان 2هزار نفر بازنشسته همچنان 
مش��غول به كارند. اين آمار در ساير بخش ها هم 
وجود دارد و حضور اين تعداد نيروي بازنشس��ته 
موجب شده تا بسياري از جوانان با وجود استعداد و 
تخصص از قرارگرفتن در جايگاه خود باز بمانند. اما 
انگار ادامه كار در پست هاي مديريتي آنقدر براي 
برخي مديران جذابيت دارد كه نه فقط حاضر به 

جداشدن از ميز خدمت نيس��تند، بلكه حاضرند 
براي اين ماجرا ميليوني خ��رج كنند. هر چند به 
نظر مي رسد اين كيسه خرجي ظرف مدت زمان 

كوتاهي جبران مي شود!
 شيوه هاي نوين براي دور زدن قانون

احسان قاضي زاده هاشمي، با اشاره به مديري كه 
حاضر شده به سازمان تأمين اجتماعي 500ميليون 
تومان پول بدهد تا سوابق بيمه اي اش را پاك كند، 
افزود: با فرض پاك شدن سوابق بيمه اي باز سوايق 
ماليات��ي و اداري وجود دارد كه قابل پاك ش��دن 
نيست.  وي با تأكيد بر اينكه با چنين رفتارهايي 
يك مدير نهايتاً پنج يا ۱0 س��ال هم اضافه تر در 
سمتش باقي مي ماند و اگر به راستي شوق خدمت 
دارد، مي تواند اين خدمت را در بخش خصوصي يا 

به عنوان مشاور و در قالب هاي ديگر انجام دهد. 
قاضي زاده هاشمي با بيان اينكه متأسفانه خيلي ها 
دنبال راه هاي دورزدن يا فرار از اجراي قانون هستند 
و ما روزانه شاهد راه هاي نويني براي خلاص شدن از 
قانون هستيم، ولي دستگاه هاي اجرايي و مجلس 

بر اجراي آن نظ��ارت دقيق خواهند ك��رد.  وي 
ضمن اش��اره به اينكه يكي از شيوه هاي دور زدن 
اين قانون استفاده از تفاوت سن بازنشستگي در 
نهادهاست، گفت: سن بازنشستگي در دستگاه ها 
متفاوت است و يكي از شيوه ها اين است كه حق و 
حقوق بازنشستگي خود را برمي گردانند تا سنوات 
خدمتي خود را افزايش دهند كه تمامي اينها قابل 

شناسايي و رديابي است. 
 به كارگيري مجدد بعد از بازنشستگي با 

پاداش ٢۴٠ميليوني 
ام��ا از هم��ه اينها جالب ت��ر بازنشس��تگي ها در 
وزارت نفت اس��ت. به گفته اين نماينده مجلس 
٨00نفر از وزارت نفت اس��فند سال گذشته خود 
را با پاداش 2۴0ميليون توماني بازنشسته كردند 
و برخي مجدداً به كار گرفته ش��دند! قاضي زاده 
هاشمي، همچنين با اشاره به پاداش پايان خدمت 
بازنشستگان افزود: در برخي از دستگاه ها همچون 
آموزش و پرورش پاداش پايان خدمت 60ميليوني 
و در برخي ۱00ميليون و حتي پاداش 900ميليون 

توماني هم داش��ته ايم.  وي اين به هم ريختگي را 
ناش��ي از نوع دريافتي هاي حقوق و مزايا دانست 
و افزود:  اين بي عدالتي بايد در پرداخت مستمري 

ماهانه بازنشستگي از بين برود. 
قاضي زاده هاش��مي تأكيد كرد: رعايت س��قف 
2۴0ميلي��ون و توازن حقوق بازنشس��تگي جزو 

اهداف ماست. 
 تاج استعفا ندهد، يك ريال به فدراسيون 

نمي دهيم
اين نماينده با تأكيد بر اينكه قانون منع به كارگيري 
بازنشستگان شامل تمامي دستگاه ها مي شود و 
فدراسيون فوتبال هم از اين قاعده مستثنا نيست، 
افزود: اين قانون مداخله در هيچ اداره اي نيس��ت 
بلكه در مورد اش��خاص تصميم گرفته مي شود. 
 راهكار ما اين است كه هم اساسنامه فيفا رعايت 
شود و هم تغيير و تحولات رخ دهد. راه حل اين كار 
برگزاري مجمع فوق العاده است.  وي در پاسخ به 
اين سؤال كه اگر در مجمع فوق العاده باز هم آقاي 
تاج انتخاب شد چه اتفاقي مي افتد، گفت:  در بند 
اول، ش��رايط احزار مجمع آماده است كه اعضاي 
هيئت رئيسه نبايد خلاف قوانين ايران عمل كنند. 
آقاي اينفانتينو هم در مصاحبه اش گفته است: اگر 
اين تصميم با رأي مجمع انجام بگيرد، قابل اجرا 
خواهد بود.  بنا به تأكيد قاضي زاده هاش��مي اگر 
تاج نخواهد استعفا دهد و مجمع هم در اين صورت 
تشكيل نشود، نخست تمام منابع مالي كه از سمت 
وزارت ورزش به فدراسيون فوتبال داده مي شود، 
قطع مي شود و حتي يك ريال هم به فدراسيون 
فوتبال داده نمي شود؛ دوم وزارت ورزش نبايد هيچ 
مكان ورزشي را در اختيار فدراسيون فوتبال قرار 
دهد، يعني مثلًا فدراسيون نمي تواند از استاديوم 
آزادي استفاده كند و در نهايت فدراسيون فوتبال 
كه تا به حال ماليات لازم را به دولت نپرداخته بايد 

اين كار را انجام دهد و مالياتش را بپردازد. 

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

 محمدرضا باقري با انتشار اين عكس توئيت كرد: امام جمعه بهاباد 
به علت جريمه شدن توسط پليس راهنمايي و رانندگي: از افسر مربوطه 

تقدير كنيد كه بدون توجه به جايگاه حكومتي ام، مرا جريمه كرد!

 محسن صدرالديني با انتش�ار اين عكس توئيت كرد: يعني 
ش��ما به خاطر ۱0درصد تخفيف اين س��اندويچي هم كه شده بخون 

تهران قبول شي.

 اس�ماعيل با انتش�ار اين عكس توئيت كرد: فيش مربوط به 
پارسال هس��ت، اما مي بينيد كه حقوق پاييني هم دارن. حق بيمه از 
حقوق كسر مي ش��ده، اما به بيمه پرداخت نش��ده! و كارگران در اين 
شرايط بسيار سخت هزينه هاي درماني كمرشان را خم كرده بود، البته 

گويا با پيگيري مسئولان فعلًا دفترچه ها را تمديد كرده اند. 

  محمدرضا فرهادي توئيت كرد: آتش س��وزي كاليفرنيا به يك 
شكست بزرگ براي ترامپ و دولت اين كشور تبديل شده است. حالا 
وزارت خارجه امريكا بيانيه داده كه حكومت ايران بايد به وضع مردمش 
برسه!! اين بيانيه ما را ياد اين ضرب المثل ميندازه كه ميگه تو كه لالايي 

بلدي چرا خودت خوابت نمي بره؟!

 احسان رس�متي با انتش�ار اين عكس توئيت كرد: اميد آمد 
اميد، آخرين بازمانده جمعيت غربي درناي س��يبري روز گذش��ته در 
فريدونكنار فرود آمد. اين دهمين س��ال متوالي اس��ت ك��ه اين درنا 
مهاجرت چندهزاركيلومتري خود را به تنهايي به ايران انجام مى دهد. 

 صادق صباحي با انتش�ار اين عك�س توئيت ك�رد: آنگاه كه 
انسانيت گمشده و فرسنگ ها مرزهاي حيوانيت طي مي شود...

 زهرا با انتشار اين عكس توئيت كرد: صبح متروي تهران واسه شما 
چند سال كتاب نديده ها! اون خانم موبايل به دست نشسته هم نظر به نوع 

كليك نكردنش داره يه چيزي مي خونه. راضي شدين؟ وا مي دين؟

 حسيني با انتشار اين عكس توئيت كرد: دولت استراليا جهت 
جلوگي��ري از ورود زباله به دريا از طريق فاضلاب ش��هري، توري هاي 

مخصوصي روي لوله هاي اصلي انتقال فاضلاب نصب كرده است. 

باكيفيت ترين حفاظت با كمترين حقوق
بازرسي ناجا با بررسي عملكرد ۱2يگان حفاظتي كشور، يگان حفاظت 
محيط زيست را حائز رتبه برتر تشخيص داد. اين در حالي است كه تأمين 
معيشت محيط بانان هميشه از معضلات اساسي محيط  زيست بوده است 
كه  تاكنون چند كارگروه در يگان محيط  زيست تشكيل شده، اما به دليل 

محدوديت هاي مالي هيچ اتفاق جديدي رخ نداده است. 
ستاد كل ناجا، براساس چك ليست هايي كه به طور نامحسوس داشته، 

اعلام كرده عملكرد يگان محيط زيست حائز رتبه برتر است. 
اين در حالي است كه محيط بانان دو برابر ساير كارمندان كار مي كنند، اما 
كمتر حقوق مي گيرند. مطلقاً نمي توان از محيط بانان انتظار انجام وظايف 
لشكري را داشت، اما دس��تمزد آنان براس��اس الگوي پرسنل كشوري 

پرداخت مي شود. 
از سوي ديگر، »حق كشف« معمولاً به حساب خزانه واريز مي شود و سپس 
در قالب بودجه سنواتي در اختيار سازمان محيط  زيست قرار مي گيرد. با 
توجه به مصوبه اي كه دولت براي پرداخت اين مبلغ داشته، انتظار مي رود 
سازمان برنامه و بودجه هر چه زودتر مبالغ مربوط به حق كشف را به نهاد 

كاشف، يگان محيط زيست اختصاص دهد. 
هزينه هاي سازمان حفاظت محيط  زيست به دليل تعمير خودرو، مخارج 
آب و برق، تعداد پراكندگي ساختمان ها و شبانه روزي بودن پاسگاه ها و 
همچنين ميزان مصرف بنزين بالاتر از ساير دستگاه هاست، اما آنچنان كه 

بايد در تقسيمات اعتباري به اين مسائل توجه نمي شود. 
با توجه به اينكه هزينه هاي س��ازمان حفاظت محيط  زيس��ت بالاست، 
اعتبارات تخصيص داده ش��ده صرف اين هزينه ها مي ش��ود و طبيعتاً 

پرداختي پرسنل هم كمتر مي شود.  
به تازگي معاون محيط  زيس��ت طبيعي سازمان حفاظت محيط  زيست 
هم با اش��اره به لايحه حمايت از محيط بانان و ض��رورت تصويب هرچه 
سريع تر اين لايحه گفته بود كه »در لايحه حمايت از محيط بانان ابتدا به 
مسائل حقوقي و مزايا اشاره شده بود، اما در دولت و مجلس بخش هاي 
مربوط به حقوق و مزايا حذف ش��د. از محيط بانان انتظار اجراي وظايف 
لشكري داريم، اما در زمينه حقوق و مزايا در حد و اشل پرسنل كشوري 
با آنها برخورد مي شود.« حميد ظهرابي، با اشاره به تأمين تجهيزات نوين 
حفاظتي در سال گذشته تأكيد داشت: »سعي داريم اين تجهيزات در 
سال جاري نيز تأمين شود. تأكيد سازمان حفاظت محيط  زيست بر تأمين 
خودروها و موتورسيكلت هاست. سال گذشته ۱2ميليارد تومان از بودجه 
تالاب ها به خريد تجهيزات اختصاص يافت. امسال نيز خريد خودروهاي 

ديزلي را در دستور كار داريم.«
اكنون سازمان محيط زيست، خريد تجهيزات خودرويي را هم در قالب 
مطالباتي كه از وزارت دفاع داشت و هم در قالب تفاهمنامه جديد، با 
وزارت دفاع پيگيري مي كند تا مشكل خودرويي سازمان حل و فصل 
شود.  در زمينه خودروهاي مونتاژ داخلي مشكل كيفيت وجود دارد و 
شركت هاي تأمين خودرو با محدوديت هايي مواجه هستند، اما با وجود 
اين اولويت سازمان، تأمين موتور و خودرو است. حتي از ظرفيت هاي 

بين المللي نيز براي تأمين امكانات محيط باني استفاده مي كنند. 
يگان حفاظت محيط زيست از آن دسته مشاغلي است كه در سال هاي 
اخير به واسطه عدم حمايت قاطع، گسترش تخريب محيط زيست و نيز 

عدم برخورد قاطع با متخلفان مورد بي مهري واقع شده است. 

زهرا چيذري 
  گزارش  2

   خبر

نفيسه ابراهيم زاده انتظام 
  گزارش  یک

عليرضا سزاوار

نيكوتيني هاي فرانام؛ از تجربه تا بهبود
نيكوتيني هاي گمنام، تش��كيلاتي غيرانتفاعي، بين المللي و انجمني 
برخاسته از بطن اجتماع مي باشد كه با هدف بهبود معتادان به نيكوتين 
در بيش از٨0كشور فعال است.  اعضاي انجمن نيكوتيني هاي گمنام، 
چگونگي زندگي بدون مصرف نيكوتين را از يكديگر ياد گرفته و عوارض 
و نابس��اماني هايي كه در اثر اعتياد نيكوتين در زندگي ش��ان به وجود 
آمده را بهبود مي بخشند.  تنها لازمه عضويت در نيكوتيني هاي گمنام 
تمايل به قطع مصرف نيكوتين اس��ت. هركس كه ماي��ل به رهايي از 
اسارت نيكوتين باش��د، مي تواند به جمع آنها بپيوندد.  نيكوتين كه از 
مواداصلي سيگار است، در بدن مانند يك داروي محرك يا مسكن عمل 
مي كند. دانشمندان كشف كرده اند نيكوتين همانند هروئين، كوكايين 
و آمفيتامين ها اعتيادآور اس��ت. قدرت اعتي��اد آوري نيكوتين بيش از 
الكل، هروئين و كراك مي باشد.  روش اصلى بهبودی در نيكوتينى های 
گمنام، باور به اين برنامه كه كمك به معتاد  نيكوتيني از رنج اعتيادش 
مي كاهد. اعضا هم با حرف زدن درباره تجربيات و بهبودی شان از مصرف 
نيكوتين، در جلسات ش��ركت مى كنند. جلسات نيكوتيني هاي گمنام 
غيررس��مي اس��ت و هزينه برگزاري جلس��ات نيكوتيني هاي گمنام و 
س��اير خدمات، به طور كامل از محل كمك ه��اي داوطلبانه اعضاي در 
حال بهبودي تأمين مي ش��ود و انجمن هيچ گونه كم��ك مالي خارج از 
انجمن نمي پذيرد.  از آنجايي كه بر مبناي اصول نيكوتيني هاي گمنام 
و اصل گمنامي، هيچ س��ابقه اي از حضور و شركت اعضا در انجمن ثبت 
و نگهداري نمي شود، برآورد كساني كه به انجمن نيكوتيني هاي گمنام 
آمده و نهايتاً پاكي هاي طولاني مدتي را به دست آورده اند، مشكل است. 
تنها شاخص موفقيت ما رشد س��ريع تعداد گروه هاي انجمن در طول 
چند سال اخير و گسترش نيكوتيني هاي گمنام در نقاط مختلف كشور 
 است.  شماره تلفن ها و آدرس جلسات بسياري در سايت رسمي انجمن

 www. nicairan. org درج شده است. شماره تلفن كميته اطلاع رساني 
و روابط عمومي انجم��ن به منظور كم��ك به معت��ادان در پيداكردن 
نزديك ترين جلسات طراحي شده است. همچنين سؤالات خود در زمينه 
نحوه اقدامات اين انجمن در ايران را مي توانيد با آدرس و تلفن هاي ذيل در 

pi@nicairan. org :ميان بگذاريد

   معاون پرورش��ي و فرهنگي وزير آموزش و پرورش گفت: 550هزار 
دانش آموز در عرصه دفاع مقدس حضور داش��تند كه 36هزار ش��هيد 
تقديم انق��لاب كردند و 2 ه��زار و 500 نفر آزاده و 3ه��زار نفر به مقام 

جانبازي نائل شدند. 
  هدف آيين نامه توسعه مش��اركت هاي مردمي به ش��يوه مديريت 
هيئت امنايي در مدارس، فراهم آوردن زمينه مشاركت مردمي در ابعاد 
مختلف و مديريت مدارس به ش��يوه هيئت امنايي است و به هيچ وجه 

تبديل مدارس دولتي به غيردولتي هدف نبوده و نيست. 
   معاون آموزش ابتدايي وزير آموزش و پرورش با اش��اره به روند رو به 
رشد پيش دبستاني در دنيا از ۱6درصد به ۴3درصد گفت: در كشور ما 

اين پوشش از 3٨درصد به بالاي 7۱درصد رسيده است. 
   دبيركل ستاد مبارزه با موادمخدر با صدور پيامي ضمن گراميداشت 
هفته بسيج، بر ضرورت بهره مندي مطلوب از ظرفيت بالاي اين نهاد در 
عرصه هاي مختلف مبارزه با مواد مخدر و روان گردان ها اعم از پيشگيري، 

مقابله و درمان تأكيد كرد. 
  رئيس كل سازمان نظام پزشكي و رياست شوراي عالي اين سازمان 
در نامه اي خطاب به دبيركل سازمان ملل متحد خواستار لغو تحريم هاي 
امريكا درخصوص داروها و ملزومات خدمات بهداشتي و درماني عليه 

ايران شدند. 
  رئيس مجمع انجمن هاي علمي گروه پزش��كي اع��لام كرد: يكي از 
بزرگ ترين مشكلات جامعه پزشكي در حال حاضر بيمه است. مشكل 
بيمه ه��ا در  پرداخت و بدهي هاي انباش��ته به مؤسس��ه هاي درماني و 
پزشكان نبايد وجود داشته باشد بلكه بيمه ها بايد ثروتمند باشند و به 
موقع  پرداخت ها را انجام بدهند. هرچند اين بدهي ها از گذشته تاكنون 

وجود داشته است. 


